

التاريخ: 2024/06/21

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر الوطنية لصناعة البسكويت ش.م.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	MOHAMMED AZAD KHAN	يشغل الفاضل محمد آزاد حالياً منصب رئيس لجنة التدقيق لدى الشركة الوطنية لصناعة البسكويت المحدودة ش م ع. حيث يتمتع بخبرة تزيد عن ٢٨ عاماً في مجال التمويل ، والتخطيط الاستراتيجي ، وإعادة هندسة العمليات التجارية ، وإدارة الاستحواذ والتكامل ، واستراتيجية تحول الأعمال ، وحوكمة الشركات وإدارة المخاطر ، وإدارة تدفق الأموال ، وتصميم وتنفيذ نظام تخطيط موارد المؤسسات (ERP). وهو حاصل على درجات المحاسب القانوني وسكرتير الشركات ومحاسب التكاليف من المعاهد الهندية ICAI و ICSI و ICWAI على التوالي.
2	نوح محمد مراد الزدجالي	يشغل الفاضل نوح بن محمد الزدجالي حالياً منصب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية لصناعة البسكويت المحدودة ش.م.ع. حيث استمرت خدمته لأكثر من ٣٠ عاماً في البحرية السلطانية العمانية و عدة جهات حكومية في سلطنة عمان وفي مختلف البنوك، وكان كبير المترجمين لمشاريع مختلفة، وهو عضو في العديد من الشركات المعروفة في سلطنة عمان، وحاصل على شهادة CIMA من لندن ، وشهادة ACPA من الأردن، وهو أيضاً عضو في AAT لندن
3	خالد عبدالله سالم العيسري	الفاضل خالد العيسري هو محلل مالي معتمد (CFA) وحاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس. لديه خبرة عملية لأكثر من ١٨ عاماً في مجال الاستشارات المؤسسية وإدارة الاستثمار. كما أن الفاضل خالد هو أيضاً عضو مجلس إدارة من ذوي الخبرة وكان عضواً في مجلس إدارة شركات مثل سيراميك رأس الخيمة ، والحصن للاستثمار ، وصندوق النمو العماني ، وعمان الإمارات للاستثمار القابضة ، وأوبار كابيتال ، والشركة المتحدة للتمويل ، وشركة الخليج لمنتجات الفطير.
4	مازن زكريا مبارك الزدجالي	يشغل الفاضل مازن الزدجالي حالياً منصب مهندس الجودة في شركة تنمية نفط عمان ش.م.م. يتمتع بخبرة شاملة في مجال الجودة وإدارة الأصول ويتمتع بمهارة في تدقيق أنظمة إدارة الجودة ودفع تحسين الأعمال. كما أنه طوال مسيرته المهنية، عمل في مشاريع رئيسية مثل مشروع جبال خف، ومحطة توليد الطاقة الخامسة F9E HRSG في قرن علم، ومحطة أمل الثالثة GTG، ومشروع تركيب الطاقة الشمسية الكهروضوئية في المطارات، ومشاريع PDO OHL حيث أن الفاضل مازن حاصل على بكالوريوس في الهندسة الكهربائية من جامعة كارولينا الجنوبية، كولومبيا، ساوث كارولينا
5	RAJAMANI BHASKAR	الفاضل راجاماني باسکر يعمل بوظيفة مهندس كيميائي وحاصل على درجة الدراسات العليا في إدارة التسويق من الهند. يتمتع بأكثر من ٣٥ عاماً من الخبرة العملية العالمية في الإدارة العليا والإدارة العامة التي تمتد عبر قطاعات السلع الاستهلاكية سريعة الحركة - الغذائية وغير الغذائية ومنتجات الألبان وتكنولوجيا المعلومات. وهو خريج معهد بيرلا للتكنولوجيا والعلوم (BATS)، ومعهد بيلاني للهندسة الكيميائية، ومعهد جامنالا للدراسات الإدارية (إدارة التسويق). يشغل حالياً منصب مدير عام المجموعة - المبيعات، وهو مسؤول عن المبيعات العالمية في شركة IFFCO، ومنها الفئات المختلفة من المنتجات منها: البسكويت والوجبات الخفيفة والشوكولاتة والحلويات والويفر.
6	موسى جمعه سيف الحسنى	يتمتع الفاضل موسى لأكثر من ٢٨ عاماً من الخبرة والإنجازات في إدارة الاستثمار وعمليات سوق رأس المال. حيث أنه يشغل حالياً منصب مدير تطوير الأعمال التجارية في مؤسسة الزبير. وهو حاصل على دبلوم في إدارة الأعمال ، ودبلوم في الإدارة الاستراتيجية والقيادة ، ودرجة البكالوريوس في العلوم الشرعية وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة بيدفوردشير.

<p>تشغل الفاضلة بريرنا سينغ، حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية لصناعة البسكويت المحدودة ش.م.ع. وتتمتع بخبرة عملية غنية تبلغ ٢٦ عاماً في العديد من شركات السلع الاستهلاكية متعددة الجنسيات مثل Revlon و Dabur. كما أنها تشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة Seville Products LLC منذ عام ٢٠١٢. وهي تشارك بنشاط في قيادة الرؤية الاستراتيجية والتميز التشغيلي في Seville Products LLC. كما أنها تسعى الى النمو المستدام وذلك من خلال الابتكار والتركيز على العملاء وتوسيع السوق لتقديم القيمة المثلى للمساهمين، حيث أنها حاصلة على درجة البكالوريوس مع مرتبة الشرف في الاقتصاد ودبلوم الدراسات العليا في إدارة الأعمال.</p>	<p>PRERNA SINGH</p>	<p>7</p>
--	---------------------	----------



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C) **mcd**
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م)

Date: 21/06/2024

List of candidates for membership of the Board of Directors

NATIONAL BISCUIT INDUSTRIES SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	MOHAMMED AZAD KHAN	Mr. Mohammed Azad is presently Chairman of Audit Committee of National Biscuit Industries. He has more than 28 years of experience in the field of finance, Strategic Planning, Business Process Re-engineering, Acquisition Management & Integration, Business Turnaround Strategy, Corporate Governance & Risk Management, Fund Flow Management, and ERP System Design & Implementation. He holds degrees of Chartered Accountant, Company Secretary and Cost Accountant from Indian Institutes of ICAI, ICSI and ICWAI respectively.
2	نوح محمد مراد الزدجالي	Mr. Nooh Bin Mohammed Al-Zidjaly is currently Chairman of Board of Directors of National Biscuit Industries Limited SAOG. He has more than 30 years rich experience of working with Royal Navy of Oman, Various Ministries in Oman and various Banks. He was chief translator for various projects. He is Board member of various known companies in Sultanate of Oman. He is a student of CIMA of London and ACPA of Jordan. He is also a member of AAT - London.
3	خالد عبدالله سالم العيسري	Mr. Khalid Al Eisri is a Chartered Financial Analyst (CFA) and has a Bachelor Degree in Finance from the Sultan Qaboos University. He has over 18 years of working experience in corporate advisory and investment management. Mr. Khalid is also an experienced board member and has been a board member in entities such as RAK Ceramics, Al-Hosn Investment, Oman Growth Fund, Oman Emirates Investment Holding, Ubhar Capital, United Finance Company and Gulf Mushroom Products Company.
4	مازن زكريا مبارك الزدجالي	Mr. Mazin Al Zidjali is currently a Quality Engineer at Petroleum Development Oman LLC. He has comprehensive experience in quality and asset management and is skilled in auditing quality management systems and driving business improvement. Throughout his career, he has worked on key projects such as the Yibal Khuff Project, Qarn Alam 5th F9E HRSG Power Station, Amal 3rd GTG, PDO Airports Solar PV Installation Project, and PDO OHL Projects. Mr. Al Zidjali holds a B.S. in Electrical Engineering from the University of South Carolina, Columbia, SC.

5	RAJAMANI BHASKAR	Mr. Rajamani Bhaskar is qualified Chemical Engineer and possess Post graduate degree in Marketing management from India. He has more than 35 years of Global Work Experience in TOP Management and General Management spanning across, FMCG – Food, Non-Food, Dairy and IT Sectors. He is an alumnus of Birla Institute of Technology & Sciences (BITS), Pilani (Chemical Engineering) and Jamnalal institute of Management Studies (Marketing Management). He is currently Group General Manager – Sales, responsible for Global Sales of Biscuits, Snack Foods, Chocolates, Confectionery and Wafer Categories at IFFCO.
6	موسى جمعه سيف الحسنى	Mr. Moosa Juma Saif Al Hasni equipped with more than 28 years of experience and achievement in investment management and capital market operations. He is currently Corporate Business Development Director at The Zubair Coporation. He holds a Diploma in Business Administration, Diploma in Strategic Management and Leadership, bachelor degree in Sharia Sciences and MBA from University of Bedfordshire.
7	PRERNA SINGH	Ms. Prerna Singh is currently Vice Chairman of Board of the Directors of National Biscuit Industries Limited SAOG. She has rich working experience of 26 years in various Multinational FMCG companies like Revlon and Dabur. She is also currently CEO of Seville Products LLC since 2012. She is actively engaged in spearheading strategic vision and operational excellence within the Seville Products LLC. She is committed to drive sustainable growth through innovation, customer-centricity, and market expansion to deliver optimal value to stakeholders. She holds a degree of Graduation with Economics Hons and a Post Graduate Diploma in Business Management.



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) 